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                  ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ 

   Το Σωματείο παραβρέθηκε στην σύσκεψη της Ομοσπονδίας  Ιδιωτικών Υπαλλήλων Ελλάδος 
(Ο.Ι.Υ.Ε), στις 26/01/2025 στο εργατικό κέντρο Κορίνθου.  

   Συζήτησε με τα μέλη του για τις επικείμενες Συλλογικές Συμβάσεις Εργασίας και τα προβλήματα που 
αντιμετωπίζουμε στο χώρο μας.  Η  Πρόεδρος του Σωματείου της Ολυμπία Οδού βρίσκεται ήδη σε 
διαβουλεύσεις και αναμένει τις τελικές υπογραφές για τη ΣΣΕ του αυτοκινητοδρόμου. 

   Στόχος μας είναι να ακολουθήσουμε τα βήματα τους και με τη βοήθειά τους να προσπαθήσουμε για 
ένα καλύτερο και δικαιότερο περιβάλλον εργασίας.  Η κυρία Γκογκάκη Ντίνα, πρόεδρος της 
Ομοσπονδίας, τάχτηκε στο πλευρό μας και στα προβλήματα που αντιμετωπίζουμε και την 
ευχαριστούμε πολύ για αυτό.  

   Παράλληλα σας επισυνάπτουμε την ανάρτηση της Ομοσπονδίας για τα αποτελέσματα και για τις 
επερχόμενες συσκέψεις. 

   Το Σωματείο μας ζητά την συμμετοχή σας, ώστε να επιτευχθούν οι σκοποί μας. 

 

 

   

 Με εκτίμηση 

                    Το Δ.Σ 


